
代禱事項  Prayer Requests： 




1.
感恩Thanksgiving






為神今天供應的話語和神一周的看顧帶領感恩。




Be grateful for God's word today and God's care over last week.


2.
为万民代求Pray for all people：
（1）為挪威的疫情发展趋势，医疗、服务和政府部门工作人员的安全，以及老人、孩子们的健康。（2）为法国恐怖袭击的死难者和抗击宗教极端主义的斗争。（3）为美国下周的大选。
(1) Pray for the epidemic situation in Norway, the safety of medical, service and government staff, and the health of the elderly and children. (2) Pray for the  victims of French terrorist attacks and the fight against religious extremism. (3) For the general election in the United States next week.
3.为神的家代求Pray for God’s family：

（1）全教会都在配合政府收紧防疫措施，求神赐大家信心、耐心和理解的心，特别看顾和保守华语堂在网上的崇拜，以及LIAVE的实体崇拜；（2）求神在疫情期间赐圣灵的能力给所有孤单的，沮丧的和软弱的弟兄姊妹；（3）求神给牧者和所有事奉的同工力量和智慧，尽量保证教会各项各种继续进行。

(1)  Pray that God will give everyone faith, patience and understanding when the whole church is supporting the government’s new prevention measures. May God protect the whole church either worship online or physically in the church; (2) We also ask God to give the power of the Holy Spirit to all lonely, depressed, and weak brothers and sisters; (3) Pray that God will give strength and wisdom to the pastors and all the co-workers in the ministry, who try to keep all church life as normal as possible.
4.
為神的供應和主日奉獻。






Pray for the daily needs of families and of the church.



家 園 訊 息  Announcement






→
歡迎新老朋友。特別歡迎來教會崇拜和線上崇拜的弟兄姊妹們。



Welcome everyone.







特別提醒 Special attention：
为配合政府新的防疫措施，教会从本周开始到12月2日，华语堂改为网上崇拜，ALIVE将改到三楼崇拜，所有小组和开会全部改为网上，牧者改在家里办公，详情请看执事会的通知。請大家自觉保持1米距離，或戴上口罩，经常洗手消毒，每周与人接触不超过10人，家里请客不超过5人。详情请看政府卫生部门的政策。

From this week to December 2nd, the Chinese congregation will be changed to online worship, ALIVE will be changed to worship on the third floor, all groups and meetings will be changed to online, and the pastors will work at home. For details, please see the notice from the Deacon Board. Please remember to keep a 1 meter distance, or wear a mask, wash or disinfect your hands frequently, contact no more than 10 people a week, and treat no more than 5 guests at home. For details, please refer to the policy of the health department of the government.
→
教會謹定於2020年11月22日主日崇拜後舉行年終會友大會，敬請各會友

預留時間出席。開會議程及2021年財政預算，文書將於年會前兩週透過

電郵或紙張版本派發各會友。The annual meeting of 2020 will be held on 

Sunday 22 November 2020 after the service. Welcome and set the date. Meeting 

agenda and budget for 2021 will be sent out 2 weeks before the meeting takes place.







→
崇拜后13.00-14.00，教會的禱告會，傳道部和Enoch團契將聯合舉辦

“生命之光特別禱告會”，歡迎所有弟兄姊妹參加，為光明戰勝黑暗來同心祈禱。After the worship from 13.00-14.00  we will have a joint prayer meeting- “Light of Life Special Prayer Meeting”. Welcome all brothers and sisters to participate and prayed for the 

victory of the light over the darkness.




→
印尼愛心奉獻：最終收到了50000 kr 為印尼的愛心奉獻。這比我們當初

預計的多。感謝神的豐富恩典，也謝謝大家為印尼福音獻出的愛心奉獻

和禱告。謝謝！Kjærlighetsgaver til Indonesia：Det er kommet inn totalt

kr. 50.000,-, mye mer enn vi forventet. Takk Gud for hans rike nåde. 


Takk til alle for pengegaver og forbønn til Indonesisk evangelium


→


